

دعوة لحضور اجتماعي الجمعية العامة العادية وغير العادية للمساهمين

يتشرف مجلس إدارة بنك الدوحة (ش.م.ع.ق) سجل تجاري رقم (٧١١٥) بدعوة السادة المساهمين الكرام لحضور اجتماعي الجمعية العامة العادية وغير العادية للمساهمين اللذين سيعقدان بمشيئة الله تعالى في تمام الساعة الرابعة من مساء يوم الخميس الموافق ٢٠٢٦/٤/٢ بقاعة الاجتماعات ببرج البنك الكائن بالدفنة - الدور الأول، وفي حالة عدم اكتمال النصاب سوف يعقد اجتماع ثانٍ يوم الخميس الموافق ٢٠٢٦/٤/٩ في نفس الزمان والمكان وذلك للنظر فيما يلي:

أجندة اجتماع الجمعية العامة العادية:

١. سماع تقرير مجلس الإدارة عن نشاط البنك وعن مركزه المالي للسنة المالية المنتهية في ٢٠٢٥/١٢/٣١ ومناقشة الخطة المستقبلية للبنك.
٢. مناقشة تقرير مجلس الإدارة عن الحوكمة لعام ٢٠٢٥ والمصادقة عليه.
٣. سماع تقرير مراقب الحسابات عن ميزانية البنك وعن الحسابات التي قدمها مجلس الإدارة للسنة المالية المنتهية في ٢٠٢٥/١٢/٣١، وسماع تقريره أيضاً حول ضوابط الرقابة الداخلية على التقارير المالية والالتزام بنظام حوكمة الشركات المدرجة الصادر عن هيئة قطر للأسواق المالية.
٤. مناقشة الميزانية العمومية وحساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في ٢٠٢٥/١٢/٣١ وتوصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية على المساهمين بواقع (٠,١٥) ريال قطري للسهم الواحد والمصادقة عليها.
٥. إبراء ذمة السادة رئيس وأعضاء مجلس الإدارة من المسؤولية عن السنة المالية ٢٠٢٥ وتحديد مكافآتهم ومكافأة الإدارة التنفيذية العليا.
٦. مناقشة واعتماد سياسة الترشح لعضوية المجلس وإجراءات الانتخاب.
٧. الموافقة على تمديد مدة إصدار سندات تحت مظلة برنامج سندات اليورو متوسطة الأجل وذلك وفقاً للشروط والمحددات التالية:
 - أ. أن يتم إصدار السندات بمبالغ متنوعة على ألا يتجاوز إجمالي قيمة الإصدارات ضمن البرنامج مبلغ (٤,٢٥) مليار دولار أمريكي، مع تفويض مجلس الإدارة بصلاحية زيادة حجم البرنامج متى رأى ذلك مناسباً.
 - ب. ألا يتجاوز حجم الإصدار الواحد ما قيمته (١) مليار دولار أمريكي.
 - ج. أن يتم الإصدار بالعملة الرئيسية المختلفة، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر الدولار الأمريكي، الدولار الأسترالي، الين الياباني، الفرنك السويسري، الجنيه الإسترليني، اليورو، الريال القطري وأي عملة أخرى يتم الاتفاق عليها بين "المصدر" و"الكفيل" (في حالة السندات المكفولة) و"المتعامل".
 - د. أن يتم الإصدار بأجال استحقاق متنوعة لا تتجاوز ٣٠ عاماً.
 - هـ. الإصدار إما من خلال كيان ذي غرض خاص تحت كفالة بنك الدوحة أو من خلال بنك الدوحة مباشرة.

و. تفويض مجلس إدارة بنك الدوحة الموقر، أو من يفوضه المجلس، (ويشار إلى كل منهم بـ "المخول بالتوقيع") لاتخاذ كافة الإجراءات اللازمة لتنفيذ هذه الإصدارات ضمن البرنامج بعد الحصول على موافقة السادة مصرف قطر المركزي وأي جهات أخرى ذات اختصاص.

ز. يفوض المخول بالتوقيع أيضاً بالتعامل مع كافة الجوانب المتعلقة بتقديم الطلب لإدراج أي سندات صادرة بموجب البرنامج في أي من البورصات المناسبة، ويتضمن هذا التفويض صلاحية التفاوض والاتفاق وتنفيذ وتسليم أي نماذج أو وثائق مطلوبة تتعلق بالطلب ("مستندات الإدراج").

ح. يسري التفويض الذي يحصل عليه مجلس الإدارة من الجمعية العامة للمساهمين لمدة ثلاث سنوات اعتباراً من تاريخ انعقاد الجمعية العامة لبنك الدوحة في إبريل ٢٠٢٦، مع تفويض المجلس لتجديد البرنامج بنفس الشروط والأحكام المبيّنة أعلاه لمدة ثلاث سنوات أخرى.

٨. تعيين مراقب الحسابات الخارجي للسنة المالية ٢٠٢٦ وتحديد الأجر الذي سيؤدى إليه.

٩. انتخاب السادة أعضاء مجلس الإدارة لفترة الثلاث سنوات المقبلة (٢٠٢٦، ٢٠٢٧ و ٢٠٢٨)

أجندة اجتماع الجمعية العامة غير العادية:

١. الموافقة على تعديل المواد أرقام (١، ٣، ١٣، ٢٣، ٢٤، ٢٥، ٢٦، ٢٨، ٣١، ٤٨، ٦٩) من النظام الأساسي للبنك .
٢. تفويض رئيس مجلس الإدارة و/أو نائبه و/أو العضو المنتدب منفردين في الحصول على الموافقات اللازمة من الجهات المختصة على النظام الأساسي المعدل وإدخال أي تعديلات عليه قد يطلبها أي من هذه الجهات والتوقيع والتصديق عليه.

(أجندة الاجتماعين مشروطة بموافقة السادة مصرف قطر المركزي)

ملاحظات

- تم نشر الدعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة بالجراند المحلية.
- في حالة تعذر حضور المساهم شخصياً يرجى توكيل من ينوب عنه من المساهمين الآخرين (من غير أعضاء مجلس الإدارة) لحضور الاجتماع على أن يتم التوكيل إلى الموظف المختص لدى البنك قبل انعقاد الاجتماع لإثبات الصفة، وفي جميع الأحوال لا يجوز أن يزيد عدد الأسهم التي يحوزها الوكيل بهذه الصفة عن ٥٪ من مجموع أسهم البنك أي (١٥٥,٠٢٣,٣٥١) سهماً، وفي حالة كون المساهم شخصية اعتبارية (شركة، مؤسسة ٠٠٠ إلخ) فعلى ممثل المساهم الذي سيحضر هذا الاجتماع إحضار تفويض خطي من الشركة أو المؤسسة موقعا ومختوماً حسب الاصول حتى يتمكن من حضور الاجتماع.
- تم الإعلان عن الدعوة لحضور الاجتماع مع الميزانية وحساب الأرباح والخسائر، تقرير مجلس الإدارة وتقرير مراقبي الحسابات وتقرير الحوكمة بالموقع الإلكتروني للبنك www.dohabank.com.qa

- سيتم وضع كشف لإطلاع المساهمين قبل أسبوع من تاريخ انعقاد الجمعية العامة، يتضمن البيانات المذكورة بالمادة (١٢٢) من قانون الشركات التجارية الصادر بالقانون رقم (١١) لسنة ٢٠١٥ وتعديلاته وذلك بمكاتب دائرة الالتزام بالدور الرابع والعشرين ببرج البنك الكائن في الدفعة خلال ساعات الدوام الرسمي.
- يرجى من المساهمين الكرام مراعاة الحضور إلى قاعة الاجتماع قبل الوقت المحدد بساعة على الأقل وذلك لتسهيل إنهاء إجراءات التسجيل.
- هذه الدعوة تعتبر إعلان قانوني لجميع المساهمين لحضور الاجتماع دون الحاجة لإرسال دعوات خاصة بالبريد وفقاً لأحكام قانون الشركات التجارية رقم (١١) لسنة ٢٠١٥.

★★★★

An invitation to attend the Ordinary and Extra Ordinary General Assembly Meetings of Shareholders

The Board of Directors of Doha Bank (Q.P.S.C), C.R No. 7115 is honored to invite the esteemed shareholders to attend the Ordinary and Extra Ordinary General Meetings of the Shareholders, which will be held on Thursday 2/4/2026 at 04:00 PM in Head Office Tower – West Bay – floor no. (1). However, if the quorum required is not attained, a second meeting will be held on Thursday 9/4/2026 at the same time and venue to look in:

Ordinary General Meeting's Agenda:

1. Presentation of the Board of Directors' Report on the Bank's activities and financial position for the fiscal year ended December 31, 2025, and discussion of the Bank's future plan.
2. Discussion and approval of the Board of Directors' Corporate Governance Report for the year 2025.
3. Presentation of the External Auditor's Report on the Bank's financial statements and the accounts submitted by the Board of Directors for the fiscal year ended December 31, 2025, as well as the Auditor's reports on internal control over financial reporting and compliance with the corporate governance regulations for listed companies issued by the Qatar Financial Markets Authority.
4. Discussion of the Balance Sheet and the Profit and Loss Statement for the fiscal year ended December 31, 2025, along with the Board of Directors' recommendation to distribute cash dividends to shareholders at the rate of QAR 0.15 per share, and approval thereof.
5. Discharge of the Chairman and Members of the Board of Directors from liability for the 2025 fiscal year and determination of their remuneration as well as the remuneration of the Senior Executive Management.
6. Discussion and approval of the policy for nomination to the Board of Directors and the election procedures.
7. Approval of the extension of the period for issuances of Notes under the Bank's EMTN programme with the terms and conditions as follows:
 - a. In varying amounts which would, in aggregate, not exceed, the EMTN programme valuing US\$ 4.25 Billion. Further, authorizing the Board of Directors to increase the programme size, if deemed required.
 - b. That no single deal would exceed US\$ 1.0 Billion.
 - c. In various major currencies including (but not limited to) US Dollar, Australian Dollar, Yen, Swiss Francs, Sterling Pound, Euro and Qatari Riyal, and any other currency agreed between the relevant Issuer, the Guarantor (in the case of Guaranteed Notes) and the relevant Dealer.
 - d. To varying maturities not exceeding 30 years.
 - e. Be issued either by an SPV guaranteed by Doha Bank or through Doha Bank directly.
 - f. To authorize the Board of Directors of Doha Bank and those authorized by the Board (each and "Authorized Signatory") to take all necessary actions to execute these issuances within the EMTN programme after obtaining the approval of Qatar Central Bank and any other competent authorities.

- g. Such Authorized Signatory is also authorized to handle all aspects of the application for listing of any Notes issued under the programme on any suitable listing exchange, and which authority shall include negotiating, agreeing, executing, and delivering any required application forms and associated documents ("Listing Documents").
 - h. Delegation validity to be 3 years starting from the date of convention of the General Assembly meeting of the Doha Bank in April 2026 and further authorizing the Board to renew same terms and conditions above for a further 3 years.
8. Appointment of the External Auditor for the 2026 fiscal year and determination of their fees.
 9. Election of the members of the Board of Directors for the upcoming three-year term (2026, 2027 and 2028).

Extraordinary General Assembly Meeting Agenda:

1. Approval of the amendments to Articles (1, 3, 13, 23, 24, 25, 26, 28, 31, 48, 69) of the Bank's Articles of Association.
2. Authorization of the Board Chairman and/or Vice Chairman and/or the Managing Director, individually, to obtain the necessary approvals from the competent authorities for the amended Articles of Association, incorporate any revisions requested by such authorities, and to sign and ratify the amended Articles of Association accordingly.

(The agendas of both meetings remain subject to the approval of Qatar Central Bank)

Notes

- ▶ The invitation to attend the General Assembly Meeting of the shareholders was published earlier in the local newspapers.
- ▶ If unable to attend personally, the shareholder may nominate another shareholder as his proxy (other than board members) to attend the meeting. Proxy shall be submitted to Bank's official before commencement of the meeting in order to prove the capacity to attend. However; shares in possession of the nominated proxy should not in any way exceed 5% of the total shares i.e. (155,023,351) shares. In case the shareholder is a juridical person (company, establishment etc...), the attending representative should submit a written authorization for this effect duly signed and stamped by the company/establishment.
- ▶ Invitation to attend the meeting, balance sheet, income statement, Board of Directors report, External auditors report and corporate Governance report were posted on Doha bank's website "www.dohabank.com.qa".
- ▶ A statement including information stipulated by article [122] of the Commercial Companies Act issued by law No. (11) for year 2015 and its amendments shall be placed for shareholders one week prior to the general assembly meeting date in the Compliance Department located on the 24th floor of the bank's Head Office Tower at West Bay during the working hours.
- ▶ Shareholders are kindly requested to be in the meeting venue one hour prior to the meeting time to facilitate the registration.
- ▶ This invitation constitutes a legal announcement to all shareholders to attend the meeting without a need to send special invitation by mail according to commercial companies by law No. (11) for year 2015.

★★★★★